
 

  

 

 

Samen met de Lijst voor Heist wil ik graag verder bouwen aan een beter Heist. 

Algemene insteek over hoe ik politiek zie 

De voorbije legislatuur heb ik geprobeerd wat veranderingen in gang te zetten: 

• Projecten gestructureerd aanpakken om de efficiëntie te verhogen en eerlijker te kunnen 

beoordelen op basis van feiten. 

• Streven naar uniformiteit mét de nodige flexibiliteit. Dit creëert uniforme, terugkerende 

oplossingen die herkenbaar en duidelijk zijn. 

• Constructief samenwerken, met begrip voor andere meningen, maar toch durven knopen 

doorhakken. 

• Waar haalbaar en nuttig, participatief werken. 

• Beslissingen toelichten en verklaren, zeker bij minder populaire zaken, dit zorgt voor meer begrip 

en gedragenheid. 

 

 

Participatie en leefbare dorpen 

Omdat ik participatie belangrijk vind, heb ik deze als nieuwe, aparte bevoegdheid opgenomen.  

Dit realiseerden weg al  

▪ participatiecharter: hoe moeten we dit aanpakken? 

▪ Participatie toepassen waar mogelijk en nuttig, geen valse verwachtingen creëren 

▪ Een goede voorbereiding is belangrijk om gedragenheid te krijgen 

▪ Meer dan 50 participatietrajecten op allerlei verschillende diensten. 

▪ Communicatie voor, tijdens én na is essentieel 

Dit doen we verder: 

 Verder uitrollen van een begeleidende handleiding voor de diensten 

 Bij elk project wordt bekeken of participatie nodig is 

 Door hoplr.com en www.heistdenktmee.be als platform in te zetten bereiken we hoe langer hoe 

meer mensen 

 Correcte feedback geven blijft belangrijk 

Door mensen te betrekken probeer ik hen te laten inzien dat verschillende oplossingen mogelijk zijn. 

Via participatie praten betrokkenen met elkaar en ondervinden dat anderen er al eens een andere 



 

mening op nahouden. Dat mag en is zelfs interessant, zeker als men openstaat voor een andere 

mening.  

Participatie is een manier van werken die in alle bevoegdheden toegepast kan worden, daarom vind 

ik dat dit in de toekomst door elke schepen zelf opgenomen zou moeten worden. 

Om leefbare kernen te bekomen moet je naar alle bevoegdheden kijken. In het schepencollege heb ik 

daarom mijn collega’s bijgestaan om dit zo goed mogelijk na te streven. Dit op àlle domeinen en 

vooral ook in goede samenwerking zodat er geen dubbel werk verricht zou worden, én opdat er geen 

conflictbeslissingen zouden ontstaan. Deze overkoepelende aanpak blijft heel belangrijk om 

efficiënter te werken. 

 

Mobiliteit  

Mobiliteit is duidelijk mijn grootste bevoegdheid, waar ik voltijds mee bezig ben. 

Eerst en vooral: élke weggebruiker moet zijn plaats krijgen. 

Er waren en zijn nog steeds heel veel uitdagingen. 

Om deze aan te kunnen hebben we al snel beslist om de dienst uit te breiden en meer samenwerking 

te voorzien met andere betrokken diensten. Bij alle grote infrastructuurwerken (rioleringen en 

wegenwerken) wordt bekeken op welke manier we aanpassingen kunnen doen om de mobiliteit te 

verbeteren. 

Een greep uit de vele ondernomen acties: 

• Nieuwe mobiliteitsplannen: gemeentelijk, vervoerregio Mechelen en Zuiderkempen. De 

bijhorende actiepunten volgen in volgende legislatuur. 

• Inzetten op meer fietsverbindingen: herstel van fietspaden, fietssuggestiestroken, 

fietsvriendelijke routes, fietsstraten. 

• Vrachtroute bepalen, ook zij hebben hun route nodig! 

• Bij grote wegenwerken wordt altijd gezocht naar het creëren van meer veiligheid via andere 

infrastructuur. 

• Schoolomgevingen werden allemaal in kaart gebracht en uniform veilig ingericht. 

• Veel meer communicatie met de Heistenaars. Ook al konden en kunnen we niet altijd iedereen 

gelukkig maken, dit blijft essentieel. 

En er is nog veel te doen: 

 Blijven werken aan veiliger en herkenbaar uitgeruste wegen voor àlle weggebruikers. 

 Extra aandacht voor de voetgangers, minder mobiele mensen en vervoersarmoede. 

 Na schoolomgevingen werken we nu verder om de schoolroutes veilig te maken. 

 Naast verder verbeteren van fietspaden en -routes, meer fietsstallingen en laadpunten. 

 Deelwagens en -fietsen uitrollen in alle deelgemeentes. 

 Nieuwe buslijn Tremelo-Heist start begin januari 2025. 

 Samenwerking met onze partners brengen we naar een hoger niveau, met respect voor elkaar. 

 Extra inzetten op sensibilisering om meer respect te bekomen tussen weggebruikers, iedereen is 

mee verantwoordelijk! 

 



 

Evenementen en Toerisme 

Heist-op-den-Berg is een evenementengemeente 

Ooit zei een Heistenaar: “welle hemme alles in Hest”! 
Als nieuwe Heistenaar kan ik dat bevestigen. De zondagse rommelmarkt, onze schouwburg,de musea en 
het zwemparadijs De Lo zijn tot ver buiten Heist gekend. Naast ‘onze berg’ en het landelijke groen, waar 
het goed wandelen en fietsen is, ontdek je een bruisende kern met ruime sportaccommodatie, handel en 
horeca. Gezellige ontmoetingsplaatsen en op tijd en stond een toegankelijk evenement nodigen uit. 
Verenigingen en vrijwilligers houden onze deelkernen actief en brengen mensen bij elkaar. Voor elk wat 
wils dus. 
 

• Evenementen willen we behouden, maar wel op maat van Heist. 

• Na de impact van corona is alles terug op zijn pootjes gevallen. Het was een moeilijke periode 

waaruit we kunnen leren. 

• Enkele grote events kunnen, daarnaast willen we alle organisatoren op een eerlijke manier verder 

blijven steunen. 

• We onderzoeken hoe het aanbod van zalen of andere locaties gegarandeerd kan worden, vooral 

voor de jeugd en de verenigingen. 

• Enkele veranderingen: sfeerverlichting rond kerstperiode in alle kerkdorpen, café congé, Hnita 

jazz gebeuren, Feest van de Heistenaar … 

• Een eerste muurschildering naar aanleiding van 50jaar Voddemet werd aangebracht. Er volgen er 

meer. 

Nieuwe projecten komen eraan 

 Beleving aan de Grote Nete: Pinzieleke oversteek, Packrafting op de Nete, brugje aan Hof ter 

Laken, wandelen tijdens Sigma werken. 

 Opwaardering van de musea eens het nieuwe administratieve centrum er is. 

 Muziek speelt een grote rol in Heist, hier kan extra aandacht aan besteed worden. 

 De 'Berg' moet meer toeristische aandacht krijgen. 

 Volgende muurschilderingen uitwerken. 

 Kasteel Hof ter Laken wordt een groot vakantieverblijf, de Remise een mooie horecazaak waar 

iedereen terecht kan.  Een toeristische troef voor onze gemeente. 

 We geven alle gekende trage wegen een bewegwijzering en creëren zelfs nieuwe doorsteken. 

 

Dierenwelzijn 

Heist heeft een hart voor dieren.  

Ook dit was een nieuwe, aparte bevoegdheid waarop wij wilden inzetten. Ik ben blij dat ik praktisch al 

mijn plannen voor dit domein heb kunnen realiseren. Maar ook hier is het werk nooit af. 

Realisaties 

• In het uitgebreide beleidsplan dierenwelzijn sommen we op wat er allemaal gebeurt voor de 

dieren: https://www.heist-op-den-berg.be/beleidsplan-dieren-en-dierenwelzijn . 

• De contacten met veel betrokken organisaties werden verbeterd of opgestart. 

• Opmaak van een bijenplan met tal van acties, bijen zijn enorm belangrijk voor de natuur! 

• Samenwerking met scholen, oa voor het maken van insektenhotels, die samenwerking werd ook 

bij andere diensten meer toegepast. 

https://www.heist-op-den-berg.be/beleidsplan-dieren-en-dierenwelzijn


 

• Extra aandacht voor zwerfkatten met 12 schuilhokken en dankzij onze vrijwilligers. Er zijn tussen 

200 en 240 sterilisaties per jaar. 

• Extra hondenloopzones in Schriek en Itegem en jaarlijkse uitbreiding van de hondenpoepbuizen. 

Nog enkele uitdagingen 

 Ik zie er graag nog enkele hondenloopzones bij. 

 Bestrijden van plaagdieren zoals ratten en duiven. 

 Verder plaatsen van meer hondenpoepbuizen. 

 Uitbreiden van de groep vrijwilligers: bij onze laatste oproep meldden zich 40 personen! 

Tot slot 

Als ik hier zo op terugkijk ben ik blij met onze vele realisaties, ook al heeft corona even een dip 

gecreëerd. Maar er is zeker nog veel werk te doen. Wij hebben daar een redelijk goed zicht op, de 

plannen liggen hier en daar al op tafel, want we blijven verder werken. Er wordt zo al tijd genoeg 

verloren met de moeilijke procedures waar we al te vaak tegenaan lopen. Daarom is een goede 

samenwerking essentieel om vlot vooruit te raken, met zo weinig mogelijk conflicten achteraf.  

Daar wil ik samen met #delijstvoorheist voor gaan! 

#samenwerkenwerkt 

Alvast dank voor uw stem! 

 


